

Biosketches of presenters at the OSRA conference

Adel Takruri; Principal Investigator of the project. MD, and PhD in Public Health from Johns Hopkins University and Project Associate in the Grants Office at Hebron University.

عادل تكروري الباحث الرئيسي في المشروع. دكتوراه في الصحة العامة من جامعة جونز هوبكنز في أمريكا ومستشار في مكتب المشاريع في جامعة الخليل

Carol Jabari; research advisor for the project. Director of Patient Friend's Society-Jerusalem and consultant for the Board of Trustees at Hebron University

كارول الجعبري مستشارة البحث للمشروع. مديرة جمعية أصدقاء المريض - القدس ومستشار مجلس الأمناء في جامعة الخليل

Loay Ghazzawi; Co-PI in the OSRA project, PhD in Islamic Jurisprudence and Comparative Law from Glasgow Caledonian University/ UK and lecturer at the College of Sharia at Hebron University

لؤي غزاوي. باحث مشارك في مشروع OSRA ، دكتوراه في الفقه الإسلامي والقانون المقارن من جامعة غلاسكو كالدونيان / المملكة المتحدة ومحاضر في كلية الشريعة في جامعة الخليل

Nabil Jondi; Co-PI in the OSRA project, PhD in education and psychology from University of Algiers, Algeria and lecturer at the College of Education at Hebron University

نبيل الجندي باحث مشارك في مشروع OSRA ، دكتوراه في التربية وعلم النفس من جامعة الجزائر ، الجزائر ومحاضر في كلية التربية في جامعة الخليل

Tamer Sarsour; Research assistant in the OSRA project, PhD in international law from University of Mohammad Al Khames, Kingdom of Morocco and lecturer at the College of Law and Political Science at Hebron University

تامر صرصور مساعد باحث في مشروع OSRA ، دكتوراه في القانون الدولي من جامعة محمد الخامس ، المملكة المغربية ومحاضر في كلية القانون والعلوم السياسية بجامعة الخليل

Sameer Al-Jamal; Participant in the research, PhD in Public Administration, lecturer at Al Quds University

سمير الجمل. مشارك في البحث، دكتوراه في الإدارة العامة، محاضر في جامعة القدس

Issam Abu Sneineh; participant in the research, chemistry teacher at Tareq Ben Ziad School and lives in the Old City of Hebron

عصام أبو سنيينة. مشارك في البحث. مدرس كيمياء في مدرسة طارق بن زياد ويسكن في البلدة القديمة في الخليل